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NOT: Müdür kadrosuna atanma için alt görev süresinin hesaplanması hakkında 

T.C. 

ÇEVRE, ŞEHİRCİLİK VE İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ BAKANLIĞI 

Yerel Yönetimler Genel Müdürlüğü 

 

Sayı: E-53773008-622.02-12455557                   12/05/2025 

Konu: Görüş (Müdür Kadrosuna Atanma İçin Alt Görev Süresinin Hesaplanması) 

 

……………  BELEDİYE BAŞKANLIĞINA 
 

İlgi: …………. tarihli ve ………………… sayılı yazınız. 

 

Başkanlığınızda bilgisayar işletmeni kadrosunda görev yapan personelin daha önce sözleşmeli 

personel olarak çalışmış olduğu sürelerin alt çalışma görev süresi kapsamında sayılıp sayılmayacağı 

hususunda görüş talep edilen ilgi yazı incelenmiştir. 

Bilindiği üzere, 02.07.2020 tarihli ve 31173 sayılı Resmi Gazete'de yayımlanan Belediye ve 

Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Personelinin Görevde Yükselme ve Unvan Değişikliği 

Esaslarına Dair Yönetmeliğin 5 inci maddesinde görevde yükselmeye ve unvan değişikliğine tabi 

kadrolar sayılmıştır. 

Mezkûr Yönetmeliğin; 

"Görevde yükselme ve unvan değişikliğine tabi kadrolar" başlıklı 5 inci maddesinde, "(1) 

Görevde yükselmeye tabi kadrolar aşağıda belirtilmiştir: 

a) Yönetim hizmetleri grubu; 

1) Müdür, şube müdürü, 

..." hükmü, 

"Görevde yükselme suretiyle atanacaklarda aranacak genel şartlar" başlıklı 6 ncı maddesinde, 

"1) Görevde yükselme suretiyle atanacaklarda; 

a) Görevde yükselme sınavında başarılı olmak, 

b) 657 sayılı Kanunun 68 inci maddesinin (B) bendinde belirtilen şartları taşımak. 

c) Bu Yönetmelik kapsamındaki kadrolara atanabilmek için son müracaat tarihi itibarıyla en 

az bir yıl süreyle atamanın yapılacağı yerel yönetimde çalışmış olmak, 

genel şartları aranır. Ancak, ilan edilen kadro için yerel yönetimde bir yıl çalışma şartını 

taşıyan personel bulunmaması durumunda, söz konusu kadro için yapılacak başvuruda bu şart 

aranmaz." hükmü, 

"Görevde yükselme sınavına tabi olarak atanacaklarda aranacak özel şartlar" başlıklı 7 nci 

maddesinde, "(1) 5 inci maddenin birinci fıkrasında sayılan unvanlara görevde yükselme suretiyle 

yapılacak atamalarda aşağıdaki özel şartlar aranır: 

a) Müdür ve şube müdürü kadrosuna atanabilmek için; 

1) Fakülte veya en az dört yıllık yüksekokul mezunu olmak, 

2) Son müracaat tarihi itibarıyla, koruma ve güvenlik görevlisi amiri, şef, koruma ve güvenlik 

şefi, bando şefi, hukuk müşaviri, çözümleyici, uzman, sivil savunma uzmanı, ayniyat saymanı, 

muhasebeci, kontrol memuru ile eğitmen kadrolarında veya en az önlisans düzeyinde öğrenim 

gerektiren unvan değişikliğine tabi kadrolarda ayrı ayrı veya toplam en az iki yıl ya da 5 inci maddenin 

birinci fıkrasının (d) bendinin (2) numaralı alt bendinde sayılan görevlerde veya ortaöğrenim 

düzeyinde öğrenim gerektiren unvan değişikliğine tabi kadrolarda ayrı ayrı veya toplam en az altı yıl 

çalışmış olmak, 

3) 1 inci ve 2 nci dereceli kadrolar için toplamda en az 10 yıl, 3 üncü ve 4 üncü dereceli 

kadrolar için toplamda en az 8 yıl hizmet süresi bulunmak, 

... 
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(2) Birinci fıkranın (a), (e) ve (f) bentlerinin (2) numaralı alt bentlerinde sayılan ve farklı alt 

görev hizmet süresi belirlenen unvanlarda çalışmış bulunan personelin alt görev hizmet süresinin 

hesaplanmasında; 

a) İki yıllık süre aranan alt görevlerde geçen sürenin tamamı, 

b) Dört yıllık süre aranan alt görevlerde geçen sürenin yarısı, 

c) Altı yıllık süre aranan alt görevlerde geçen sürenin üçte biri, 

alınmak suretiyle, toplam en az iki yıllık süre şartı aranır." hükmü ile alt görevlerde geçen 

sürelerin hesaplanması ve görevde yükselme sınavı kapsamında atanılacak olan unvanlar için alt 

görevde çalışma sürelerine yer verilmektedir. 

Bununla birlikte, 15/03/1999 tarihli ve 99/12647 sayılı Bakanlar Kurulu Kararı ile kabul 

edilerek 18/04/1999 tarihli ve 23670 sayılı Resmî Gazete’de yayımlanan Kamu Kurum ve 

Kuruluşlarında Görevde Yükselme ve Unvan Değişikliği Esaslarına Dair Genel Yönetmeliğin "Hizmet 

süresi" başlıklı 6 ncı maddesinde, "Kurumlar, görevin niteliği itibarıyla görevde yükselme suretiyle 

atanacak personel için bulunduğu kurumda veya diğer kurumlarda alt görevlerde çalışmış olma şartı 

ve süresi arar. İlan edilen kadro veya pozisyon için bu şartı sağlayan personel bulunmaması durumu 

hariç olmak üzere, bu sürelerin en az altı ayının atamanın yapılacağı kurumda geçmiş olması esastır. 

Kurumlar atanılacak görevin niteliği itibariyle aranacak hizmet sürelerini, Devlet Memurları 

Kanununun 68 inci maddesinin (B) bendi hükümlerine göre değerlendirerek kendi kurumlarında ve 

diğer kurumlarda geçen süreleri dikkate alarak belirler." hükmü yer almaktadır. 

Diğer taraftan, Cumhurbaşkanlığı Genel Sekreterliği Personel ve Prensipler Genel 

Müdürlüğünün 28/3/2023 tarihli ve E-74073113-045.02-145428 sayılı görüş yazısında, "Belediye ve 

Bağlı Kuruluşları ile Mahalli İdare Birlikleri Personelinin Görevde Yükselme ve Unvan Değişikliği 

Esaslarına Dair Yönetmeliğin 5 inci maddesinin birinci fıkrasında görevde yükselmeye tabi kadrolara 

yer verilerek 6 ncı maddesinde görevde yükselme suretiyle atanacaklarda aranacak genel şartlara, 7 

inci maddesinde görevde yükselme sınavına tabi olarak atanacaklarda aranacak özel şartlara ve bu 

özel şartlar arasında alt görev şartına değinilmiştir.  

Bu itibarla, belediye ve bağlı kuruluşları ile mahalli idare birliklerinde 5393 sayılı Kanunun 

49 uncu maddesinin üçüncü fıkrası çerçevesinde görev yapmakta olan söz konusu personelden 657 

sayılı Kanunun geçici 48 inci maddesi kapsamında başvuru yapanların sözleşmeli personel olarak 

çalıştırılmalarına esas alınan memur kadrolarına atandıkları dikkate alındığında, pozisyon unvanında 

2 geçen hizmet süresinin, bulunduğu pozisyon unvanıyla aynı unvanlı memur kadrolarına atanan 

personel bakımından, atandığı kadronun alt görev olarak belirlenmiş olması halinde mevzuatı 

uyarınca alt görev süresinden sayılmasının mümkün bulunduğu değerlendirilmektedir." denilmiştir.  

Bu itibarla yukarıda yer verilen mevzuat hükümleri ile Cumhurbaşkanlığının mezkûr görüşü 

çerçevesinde, 

-Sözleşmeli personel pozisyonunda geçen sürelerin alt görev hizmet sürelerinin 

hesaplanmasında Kanun gereği memurluk kadrosuna atanması durumunda hesaplanacağı, 

- Daha önce sözleşmeli personel olarak geçen hizmet sürelerinin görevde yükselme sınavı 

kapsamında yer alan kadrolara atanmak için gerekli alt görev hizmet sürelerinin hesabında 

sayılamayacağı, 

- Vekâleten atanılan kadrolar için sınava girme hariç asilde aranılan şartların sağlanması 

durumunda vekâleten atanılan kadrolar için aranılan mali haklardan yararlanabileceği, 

mütalaa edilmektedir. 

Bilgilerini rica ederim. 

………….. 

               Bakan a. 

                    Yerel Yönetimler Genel Müdürü 

 

 

 


